



His Excellency / Sameh Fahmy  
Minister of Petroleum

سيادة المهندس / سامح فهمي  
وزير البترول

**Subject : the approval of his Excellency Minister of Petroleum to change the Sokari discovery to exploitation and developing contract at the company commitment area according to terms of Law (222) for the year of 1994.**

الموضوع : طلب موافقة السيد وزير البترول على تحويل كشف السكرى إلى عقد استغلال و تنمية بمنطقة التزام الشركة الصادرة بالقانون رقم (٢٢٢) لسنة ١٩٩٤

Dear sir,

تحية طيبة و بعد،،،

Pharaoh Gold Mines NL Company and the Egyptian Mining Resources Authority , according to article (3-G) from the concession agreement that concerns some areas in the Eastern Desert according to Law no. (222) for the year of 1994 , have the honor to ask for your approval to change 51 (Fifty One ) Sector (1 minute × 1 minute) to a contract agreement of exploitation and development of Gold as per defined in the attached map.

تشرف الشركة الفرعونية لمناجم الذهب و الهيئة المصرية العامة للثروة المعدنية استنادا لأحكام المادة الثالثة (ج) من اتفاقية الالتزام التى تغطى بعض المناطق فى الصحراء الشرقية الصادرة بالقانون رقم (٢٢٢) لسنة ١٩٩٤ بان تطلب من سيادتكم التفضل بالموافقة على تحويل ٥١ قطاع (واحد و خمسون) قطاعا (١ دقيقة × ١ دقيقة) إلى عقد استغلال و تنمية للذهب كما هو مبين بالخريطة المرفقة.

The Gold reservation that could be extracted is approximately estimated as 1.66 million (one million and sixty six thousand )ounces from the 1/2 km<sup>2</sup> discovery at Amoun sector in Sokari Mountain.

احتياطي الذهب القابل للاستخراج يقدر بحوالى ١,٦٦ مليون (مليون و ستمائة و ستون ألف) أوقية من كشف نصف كم بقطاع آمون بجبل السكرى.

The total area of the contract that defined as a contract agreement of exploitation and development , is about 160 km<sup>2</sup> (one hundred and sixty kilometer square) and the latitudes of the area corner points is defined in the attached map.

المساحة الإجمالية للعقد و الذى يسمى عقد استغلال و تنمية حوالى ١٦٠ كم (مئة و ستون كيلو متر مربع) و إحداثيات النقاط الركنية للمساحة موضحة بالخريطة المرفقة.

The Egyptian Mining Resources Authority and Pharaoh Gold Mines Company accepted the exploitation and developing suggested plan.

اتفقت الهيئة المصرية العامة للثروة المعدنية و الشركة الفرعونية لمناجم الذهب على خطة الاستغلال و التنمية المبدئية المقترحة.



Also the Egyptian Mining Resources Authority and Pharaoh Gold Mines NL Company agreed the commercial discovery that had been noticed before and the barriers of the exploitation and developing area.

After getting your approval for this request the operating company , which will be established, will execute the exploitation and developing operations at Sokari area according to the conditions of the committed agreement which passed by Law (222) for the year 1994 and the commitment mentioned in the contract agreement and the provision of the arbitration committee on 12/4/2005,.

Thanks and best regards

For  
The Egyptian Mining Resources Authority  
Dr. Sherif Sousa

Chairman

For  
Pharaoh Gold Mines NL Company  
Mr. Sami El Raghy

Chairman

Approved by:  
Eng. Sameh Fahmy

Minister of Petroleum

و قد اتفقت الهيئة المصرية العامة للثروة المعدنية و الشركة الفرعونية لمناجم الذهب على الكشف التجارى السابق الإعلان عنه و حدود منطقة الاستغلال و التنمية.

و لدى تلقى موافقة سيادتكم على هذا الطلب سوف تقوم الشركة القائمة بالعمليات التى سيتم تأسيسها بتنفيذ عمليات الاستغلال و التنمية لمنطقة السكرى وفقا لأحكام و شروط اتفاقية الالتزام الصادرة بالقانون رقم (٢٢٢) لسنة ١٩٩٤ و الالتزامات الواردة فى عقد الصلح و حكم لجنة التحكيم الصادر فى ٢٠٠٥/٤/١٢.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام...

عن الهيئة المصرية العامة للثروة المعدنية  
د. شريف محمد سوسة

رئيس مجلس الإدارة

عن الشركة الفرعونية لمناجم الذهب

أ. سامى الراجحى

رئيس مجلس الإدارة

يعتمد

م. سامح فهمى

٢٠٠٥/٥/٢٤  
وزير البترول